
          
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0026/2014 

Datum: 27.09.2018 

 

Z A P I S N I K 

 

26. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 27. september 

2018, z začetkom ob 17.00 uri,  v veliki sejni sobi Občine Radenci.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Franc HIMELRAJH, Erik IVANUŠA, Ivan KLOBASA, Janez 

KONRAD, Miroslav MADON, Simona MLINARIČ, Zlatko MIR, Vladimir RANTAŠA, Srečko 

RAUTAR, Jožef TOPLAK in Sašo ZIDAR. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Aleš KAUČIČ,  Kristjan KÜČAN in Anja TRSTENJAK  

 

OSTALI ODSOTNI:   

 

OSTALI PRISOTNI: ROK Bezlaj, Računalniške storitve d.o.o., predstavniki HETE d.o.o., 

in SENUCURA,  Anže KUNOVAR, zunanji sodelavec partnerskih občin pri projektu; Občine 

Veržej, Kobilje in Radenci, Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA, Jasna DIVJAK in Zdenka 

ŠTEFANEC, vsi OU 

 

NOVINARJI: TV AS - snemalec, Bojan RAJK, Murski val,  

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 13 svetnikov in svetnic, in 

tako je Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 26. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal spremembo dnevnega reda in sicer, da se točka AD 14 

Seznanitev z informacijo o nameri Hete – prodaja lastniških deležev v podjetju Dosor, 

postane na točka  AD 3, vse ostale pa se pomaknejo naprej. 

 

Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 25. redne seje Občinskega sveta 

2. Potrditev zapisnika 5. dopisne seje 

3. Seznanitev z informacijo o nameri Hete – prodaja lastniških deležev v podjetju Dosor  

4. Predlog Odloka o javno-zasebnem partnerstvu pri izvedbi projekta energetskega 

pogodbeništva za celovito energetsko prenovo objektov OŠ Veržej, Vzgojnega doma 

Veržej, OŠ Kobilje ter Športne dvorane Radenci,  skrajšani postopek 

5. Predlog sklepa o potrditvi projekta E-KUPUJEMO LOKALNO 

6. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

7. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

8. Predlog Odloka o turistični taksi na območju občine Radenci – drugo branje 

9. Predlog pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju malih 

komunalnih čistilnih naprav v Občini Radenci. 

10. Predlog sklepa o potrditvi Navodil za zagotavljanje možnosti plakatiranja v času 

izvedbe rednih lokalnih volitev 2018 za župana, v občinski svet in svete krajevnih 

skupnosti 



11. Predlog sklepa o spremembi sklepa o letnem načrtu pridobivanja nepremičnega 

premoženja občine Radenci za leto 2018 

12. Predlog sklepa o spremembi sklepa o letnem načrtu razpolaganja s  nepremičnim 

premoženjem občine Radenci za leto 2018  

13. Predlog sklepa o seznanitvi s polletnim poročilom Občine Radenci za obdobje januar 

– junij 2018. 

14. Predlog sklepa o neposrednem financiranju ŠD Radenci (Maraton treh src) 

15. Predlog sklepa o potrditvi  vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča (NUSZ) na območju občine Radenci v letu 2019 

16. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 25. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. JANZ KONRAD je imel pripombo na zapisnik in sicer predlagal je, da se pri 

 

- sklepu št. 310/14- MČN doda besedilo,….. da se morajo vsi prejemniki subvencije  

o dodelitvi sredstev za MČN, priklopiti na javno kanalizacijo v roku najkasneje 5 

let po njeni izgradnji. 

 

V sklepu št. 317/2014 pa se doda besedilo; …. v pogodbi je potrebno navesti vse 

elemente pogodbe z možnostjo odpovedi. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 321/14 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 25. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 14.06.2018,  s podanimi pripombami. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2 POTRDITEV ZAPISNIKA 5. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 322/14 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 5. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala 20.07.2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 3  SEZNANITEV Z INFORMACIJO O NAMERI HETE – PRODAJA LASTNIŠKIH  

DELEŽEV V PODJETJU DOSOR  



Gradivo za to točko ni bilo priloženo. 

Podrobno predstavitev in obrazložitev namere  banke Heta o prodaji lastniškega deleža je 

podal g. Armin Trinkl. 

 

G. Thomas Huter, direktor podjetja SeneCura in potencialni kupec je podal svojo videnje 

in vizijo nakupa podjetja DOSOR d.o.o.. 

 

Po obširni razpravi je bila imenovana pogajalska skupina, ki se je pogajala s 

predstavnikom banke Heta in direktorjem Sene Cura, o vrednosti odkupa deleža Občine 

Radenci. 

 

Po pogajanjih in obširni razpravi je dal  predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 323/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep, s katerim Občina Radenci proda svoj 50 

% solastniški delež v družbi Dosor d.o.o., Prisojna c. 4, 9252 Radenci,  po ceni 

800.000,00 EUR. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov občinskega sveta. 4 svetniki so glasovali PROTI. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

  

AD 4 PREDLOG ODLOKA O JAVNO-ZASEBNEM PARTNERSTVU PRI IZVEDBI 

PROJEKTA ENERGETSKEGA POGODBENIŠTVA ZA CELOVITO ENERGETSKO 

PRENOVO OBJEKTOV OŠ VERŽEJ, VZGOJNEGA DOMA VERŽEJ, OŠ KOBILJE 

TER ŠPORTNE DVORANE RADENCI,  SKRAJŠANI POSTOPEK 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s popravkom vabila.  

 

Predsedujoči je pred obravnavo predmetnega odloka podal obrazložitev za sprejem po 

skrajšanem postopku in predlagal, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

odloka. 

 

Predlog o obravnavi po skrajšanem postopku je dal na glasovanje. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Uvodno obrazložitev odloka je podal g. Anže Kunovar, zunanji sodelavec partnerskih 

občin pri projektu; Občine Veržej, Kobilje in Radenci. 

 

O predmetne odloku je razpravljal odbor za Proračun, finance in premoženjske zadeve in 

ga v predlagani vsebini tudi potrdil.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 324/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o javno-zasebnem partnerstvu pri  

izvedbi projekta energetskega pogodbeništva za celovito energetsko prenovo 

objektov OŠ Veržej, Vzgojnega doma Veržej, OŠ Kobilje ter Športne dvorane 

Radenci, po skrajšanem postopku. 

 



Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 5 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI PROJEKTA E-KUPUJEMO LOKALNO 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Rok Bezlaj, predstavnik podjetja Računalniške storitve 

d.o.o.. 

 

O predmetne sklepu sta razpravljala Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in 

odbor za Proračun, finance in premoženjske zadeve, ter predmetni sklep potrdila v 

predlagani vsebini. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 325/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme predlog Sklepa o potrditvi projekta »E- 

KUPUJEMO LOKALNO«. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Župan je ob 21. uri, po poslovniku prekinil sejo, ker je trajala že štiri ure in se 

dogovor s članicami in člani občinskega sveta, da le to nadaljujejo v četrtek, 4. 

oktobra 2018, s pričetkom ob 17. uri, za kar bodo prejeli tudi pisno vabilo. 

Župan je pozdravil vse navzoče in pričel z nadaljevanjem 26. redne sejo Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, 04. oktobra 2018, z začetkom ob 17.00 

uri,  v veliki sejni sobi Občine Radenci.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Franc HIMELRAJH, Erik IVANUŠA, Ivan KLOBASA, Janez 

KONRAD, , Miroslav MADON, Simona MLINARIČ, Zlatko MIR, Vladimir RANTAŠA, , Jožef 

TOPLAK in Sašo ZIDAR. 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Kristjan KÜČAN, Aleš KAUČIČ in Srečko RAUTAR  

 

OSTALI PRISOTNI: Mojca MAROVIČ, Davorin ZAMUDA, Jasna DIVJAK in Zdenka 

ŠTEFANEC, vsi OU 

NOVINARJI: TV AS - snemalec,  

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 13 svetnikov in svetnic, in 

tako je Občinski svet Občine Radenci sklepčen.  

 

Nadaljeval je z  izvajanjem točk že potrjenega dnevnega reda 26. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci. 

 

AD 6 INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 



 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in  

 

 Razložil,  da je Občinski svet občine Radenci v rebalansu proračuna zagotovil 

sredstva za investicijsko vzdrževanje radenske cerkve. Glede na opravljene 

razgovore s predstavniki Računskega sodišča predlagajo, da se s predstavnikom 

radenske župnije sprejme Donatorska pogodba in se župnijo zaveže npr. , da bo 

cerkev odprta vse dni v letu, da bo 6x na leto maša v kapelici Sv. Ane od tega 1x 

v času festivala Mačjega mesta. 

 

 Razložil je problem stroškov povezanih s pridobivanjem vode po projektu Kraka 

»C« in sprejetim elaboratom, v katerega je vključen znesek cca 0,20 €UR (20 

centov) za nakup vode od Radenske. Predlagal je, da se najde zakonska podlaga 

za prefakturiranje. 

 

 

Povedal je tudi: 

 da je občina uredila okroglo slatino v Boračevi,  

 da smo pred občinsko stavbo uredili vodomet, 

 da je občinska uprava že drugič objavila JR za izgradnjo fontane v krožišču pri 

avtobusnem postajališču v Radenci. Izbrali smo izvajalca, z njim podpisali 

pogodbo, v kateri je določen tudi rok izvedbe, to je konec novembra. 

 Občinska uprava v sodelovanju s projektanti pripravlja idejno zasnovo za ureditev 

krožišča v Boračevi 

 Izvajajo se asfalterska dela na cestah; v Hrastje Moti, v Kajuhovi in Finžgarjevi 

ulici, pri Ostanu v Janževem Vrhu, v Okoslavcih pri Rauterjevi. V Radencih vas se 

bodo dela pričela v ponedeljek. 

 Povedal je tudi, da je v Radencih bila izvedena prireditev Salon traminca, ki je bil 

zelo dobro obiskana. 

 Prav tako je bila na Kapeli prireditev ob 15. avgustu, na kateri je bil izveden tudi 

srečolov, za družino, ki ima finančne težave. 

 V prihodnosti se pripravlja na Kapeli prireditev ob Martinovanju. 

 Povedal je tudi, da se je v Radencih spet zgodil požar, ki je v celoti uničil 

Prekmurski dom v parku. Predmetna nepremičnina je v lasti Zdravilišča Radenci. 

Spomeniško varstvo bo sporočilo, ali se bo lahko pogorišče porušilo v celoti, ali 

ne. Ob tej nezgodi se je zahvalil in pohvalil delo gasilcev. 

 Povedal je tudi, da je občina imela vloženi dve tožbi. Tožba – denacionalizacija 

parka ni bila ugodno rešena in smo morali plačati tožbeni znesek v višini cca 21 

tisoč €. Tožbo – Mauko, je bila pozitivno rešena in smo tako prihranili cca 30 tisoč 

€. 

 Povedal je, da po Radencih in okolici kroži letak o izgradnji kramatorija in prašičje 

farme.  Navedel je, da bo o gradnji kramatorija odločal nov občinski svet. O 

gradnji prašičje farme pa je povedal, da se le ta gradi v Boračevi, da so za 

izgradnjo pridobljena vsa gradbena dovoljenja, ki jih je izdala Upravna enota 

Gornja Radgona,  da se ne gradi farma , temveč hlev za cca 300 prašičev. Le tega 

kmet rabi za normalno delovanje. Hlev se gradi in bo zgrajen na podlagi vseh 

najnovejših predpisov in standardov.  

 Povedal je tudi, da je g. Mitja Škerget iz podjetja COFFE & FINTESS sporočilo, da 

je pum-track dokončan in se lahko uporablja. 

 Navedel je tudi, da je 29. oktobra potekla prireditev Dan srca, na kateri so bila  

podeljena priznanja »Moja dežela lepa in gostoljubna«. 

 Predsedujoči je dal besedo tudi g. Mohorju, da poda svoje obrazložitev glede 

nakupa zemlje, čistilne naprave … 

 

 

AD 7  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Vprašanje in pobude so zastavili: 



 

G. NIKOLAJ BRUS je podal, 

 »POBUDO, da se v Programu ravnanja z ločeno zbranimi frakcijami na območju občine 

Radenci spremeni 10. točka - MINIMALNI PREDPISANI VOLUMNI IN DRUGI POGOJI ZA 

PREVZEMANJE POSAMEZNIH VRST ODPADKOV črta v odstavku – Minimalno predpisani 

volumen zabojnika ali vrečke glede na vrsto uporabnika: 

 drugi stavek pod tabelo – Minimalni predpisani volumen zabojnika ali vrečke glede na 

vrsto uporabnika: 

 drugi stavek pod tabelo – Minimalni predpisani volumen za MKO v večstanovanjskih 

stavbah mora biti vsaj 60 l/osebo na mesec. 

To je v nasprotju z navedbo v tabeli, kjer je zapisano, da za individualno hišo zapisano 

za 2 ali več oseb posoda v velikosti 120 l, kar pomeni tudi za 6 oseb 120l. To je v 

neskladju s sprejetim programom. 

ODGOVOR: Pripomba bo v celoti upoštevana v programu za leto 2019 in tudi v 

elaboratu o oblikovanju cen. 

 V imenu vseh etažnih lastnikov in najemnikov v večstanovanjskih zgradbah v občini 

Radenci pričakuje in zahteva, da se to ustrezno uredi in posode za MKO zamenjajo z 

ustreznimi , z upoštevanjem prvega odstavka pod tabelo, kjer je zapisano, da se 

zadeva uredi smiselno z predhodnim ogledom upravnikov zgradb in predstavnikov 

lastnikov. 

Pričakuje, da se posode zamenjajo do konca oktobra, posledično pa pričakuje znižanje 

cene na položnici. 

 Zahteval je tudi, da se spremini za ta del cena odvoza MKO napram družbe 

Saubermacher v Elaboratu cen, ki jo je potrebno izpogajati v nadaljevanju. 

Položnice, ki smo jih prejeli od maja 2018 naprej, so za dve osebi zvišali iz cca 4 € na 

12€«. 

 

Podal je še naslednje pobude članov svet KS Radenci in sicer: 

 

 G. Jožef Vaupotič predlaga postavitev vsaj 3 (treh) kandelabrov javne razsvetljave na 

Janževem Vrhu do nekdanjega vrtca. 

 

ODGOVOR: Predmet odločanja novega Občinskega sveta 

 

 Ga. Jelka Hribar predlaga, da gre v proračun investicij za leto 2019 – preplastitev 

naselja Jelovica. 

 

    ODGOVOR: Predmet odločanja novega Občinskega sveta. 

 G. Marjan Šalamun predlaga in zahteva, ureditev okolice kapelice v Hrastje Moti 

(obrez dreves, ki so nevarne za avtobusno postajališče in zbiralnico mleka ter 

obiskovalce kapelice).  

 

ODGOVOR: Izvajalcu GJS je bila posredovana pobuda. 

 

 G. Marko Vaupotič sprašuje, zakaj še ni bil na občinski svet dan predlog o 

brezplačnem prenosu zemljišča in stavbe (kapelica v Okoslavcih) saj so na seji odbora 

za Okolje in prostor za ta prenos dali pozitivno mnenje  že 12.3.2018. 

 

    ODGOVOR: Urejeno 

 

 G. Nikota Brusa je zanimalo tudi, kaj je s tožbo občin in JP Prlekija v kraku C, proti 

občini Ljutomer, kjer je govora o cca 3 mio €. 



 Predlagal je še, da v proračun občne Radenci za leto 2019 vnesemo investicijo za 

zasteklitev mrliške vežice na pokopališču v Radencih, za katero so si pridobili že 

informativno vrednost vseh del, ki znaša  cca 20 tisoč €. 

 

    ODGOVOR: Predmet odločanja novega Občinskega sveta. 

 

 

G. ERIK IVANUŠA je povedal, da 

 smo ukinili 35 odvozov smeti, prav tako zmanjšali odvoz papirja, položnice pa so 

vedno enake.  

 Povedal je tudi, da je Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora, ter gospodarske 

javne službe izdal negativno mnenje za gradnjo kramatorija. 

 Predlagal je, da se naj pripravi Pravilnik o sofinanciranju neodvisnih list za volitve, saj 

so v neenakopravnem položaju pri sofinanciranju, kot neodvisne liste, oboji pa imajo 

veliko stroškov.  

 

ODGOVOR: Predlog razprave na 27. redni seji OS 

 

 

G. MIROSLAV MADON je vprašal: 

 ali se bo prestavilo igrišče od blokov na Športni center ali ne?  

 

ODGOVOR: Izvedena sta bila dva razpisa, v obeh primerih je cena presegala višino 

zagotovljenih sredstev. Investicijo bomo prijavili na razpis Fundacije za šport. 

 

 Povedal je naj se občanom poda Informacija o prodaji solastniškega deleža družbe    

    Dosor d.o.o.. 

    ODGOVOR: Informacija je bila podana v zadnji številki Informatorja.  

 Zanimalo ga je kdaj bo končan rondo ?  

 

 ODGOVOR: Rok dokončanja je 15.11.2018. 

 

 Povedal je, da ljudje govorijo, da občina ni nič storila, ko se je zgodil požar v 

Prekmurskem domu v parku. 

 

ODGOVOR: Informacija je bila podana v zadnji številki Informatorja. 

 

 Glede na to, da je občina imela razpisano prosto delovno mesto podsekretar, ga je 

zanimalo kaj bo ta oseba delala in kaj bo občina s tem pridobila.  

 

ODGOVOR: Pri razpisanem prostem delovnem mestu ne gre za povečanje zaposlenih, 

ampak za nadomeščanje sodelavke, ki odhaja v pokoj in prevzem del in nalog vodenja 

projektov, hkrati pa še za delno nadomeščanje delavke na dolgotrajni bolniški, kasneje 

porodniški. 

 

G. ZLATKO MIR je povedal: 

 da je izgradnja fontane sprožila kar nekaj negativnih govoric. 

 

 Radenci so strnjeno naselje in turistični kraj, kjer je okrog veliko njiv, kamor se na 

določen čas vozi gnojnica. Nekatere njive so v bližini stanovanjskih hiš, kakor oken 

spalnic, zato so ljudje upravičeno slabe volje, če se le ta v določenem času ne podorje 

in zelo smrdi.  Pridobil si je dokument, ki zakonsko omejuje vožnjo gnojnice, zakonske 

uredbe pa ni. Predlagal je, da bi določili termine, kdaj bi se gnojnica lahko polivala. 

 



ODGOVOR: 

Odziv Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 

Glede smradu moramo pojasniti, da v Sloveniji nimamo nobenega predpisa, ki bi urejal 

emisijo neprijetnih vonjav, zato tudi inšpekcija nima pravne podlage, da bi ukrepala v 

primeru samega smradu, ker smrad kot tak v naših predpisih ni opredeljen. V zvezi z 

gnojenjem z živinskimi gnojili obstaja le dobra kmetijska praksa. V skladu s kodeksom 

dobre kmetijske prakse je emisije smradu pri gnojenju z živinskimi gnojili mogoče 

zmanjšati z izbiro ugodnih vremenskih razmer. Na travinju, kjer zadelava gnojevke v tla 

ni mogoča, je to najučinkovitejša metoda za zmanjšanje emisij. Za gnojenje se izbere 

miren, hladen in vlažen dan. Če je mogoče se gnojenje izvede zvečer ali pred oz. ob 

rahlem dežju. 

 Odziv Ministrstva za okolje in prostor 

V Sloveniji posebnih predpisov, ki bi urejali izključno problematiko smradu, nimamo. 

Možnost ukrepanja Inšpektorata RS za okolje in prostor (IRSOP) glede 

"prekomernega"smradu je posredno mogoča le pri nadzoru izdanih veljavnih 

okoljevarstvenih dovoljenj, ki med drugim vsebujejo tudi ukrepe za 

zmanjševanje/preprečevanje "prekomernega smradu". 

Neprijetne vonjave predstavljajo naraščajoči socialno-okoljski problem onesnaženja 

zunanjega zraka v urbanem okolju. Vonjave zavzemajo velik delež pritožb prizadete 

javnosti, in sicer v zvezi nad kvaliteto zraka oziroma nad njegovim onesnaževanjem. 

Neprijetne vonjave, kot onesnaževalo zunanjega zraka, sicer nimajo neposrednih učinkov 

na zdravje človeka, lahko pa bistveno prispevajo k poslabšanju kakovosti bivanja na 

izpostavljenem območju. MOP je zato pristopil k pripravi zakonodaje s tega področja. 

Strokovne podlage za pripravo predpisov bodo pripravljene proti koncu tega leta. Javno 

naročilo se izvaja postopoma (vezano na pogodbo 30. 5. 2017), in sicer: 

 preučitev metodologije zaznavanja in spremljanja neprijetnih vonjav v zunanjem 

zraku ter predlagati najprimernejšo(e) metodologijo(e), na podlagi katere(ih) bi 

se v Sloveniji vzpostavil zakonodajni okvir na tem področju (4 mesece po podpisu 

pogodbe), 

 izvedba – končanje meritev neprijetnega vonja po predlaganih metodologijah iz 

Faze 1 

(16 mesecev po podpisu pogodbe), 

 predlagati ustrezne mejne vrednosti, ki opredeljujejo sprejemljivo raven 

izpostavljenosti neprijetnim vonjavam (17 mesecev po podpisu pogodbe), 

 svetovanje pri pripravi predpisov, ki bi vzpostavili sistem za obvladovanje 

obremenjenosti zunanjega zraka z neprijetnim vonjem, (22 mesecev po podpisu 
pogodbe). 

Taka časovnica je predvsem zato, da se omogoči preverjanje metodologije meritev 

neprijetnega vonja v različnih letnih pogojih in vseh letnih časih. Glede na to predlogi 

predpisov še ne bodo pripravljeni vsaj do konca prihodnjega leta. 

Odločitve o tem, v kakšni smeri oblikovati ustrezne predpise torej še ni sprejeta. V 

Evropski uniji sicer ni enotne zakonodaje na tem, zato so posamezne države članice 

problematiko neprijetnih vonjav uredile v okviru nacionalne okoljske zakonodaje. 



V Nemčiji je onesnaževanje zraka z vonjavami opredeljeno v imisijski zakonodaji 

Feststellung und Beurteilung von Geruchsimmissionen (Geruchsimmissions-Richtlinie - 

GRIL, 2008) skupaj s zakonskimi akti za posamezne Nemške zvezne države ter s 

sklopom tehničnih navodili (VDI). V Veliki Britaniji so navodila za napoved ter nadzor 

neprijetnih vonjav iz dejavnosti in naprav IPPC Guidance H4 (Environment Agency, 2002; 

Part 1; Environment Agency, 2002; Part 2). Ob navodilih za okoljsko obremenjujoče 

naprave in dejavnosti pa so v Veliki Britaniji izdelali še Navodila za lokalne skupnosti v 

primeru onesnaževanja z neprijetnimi vonjavami (Department for Environment Food and 

Rural Affairs, 2010), ki so namenjena reševanju problematike omejevanja imisij 

neprijetnih vonjav tudi iz virov, ki jih Navodila H4 ne pokrivajo. 

Škotska ureja neprijetne vonjave z navodili Odour guidance 2010(SEPA, 2010), 

kraljevina Nizozemska pa v sklopu navodil o emisijah v zrak (Nederlandse emissierichtlijn 

lucht (NeR), 2005). V Italiji so navodila omejena na posamezne regije (Lombardija), v 

Avstriji in Franciji pa predpisi urejajo emisije neprijetnih vonjav iz posameznih kmetijskih 

in industrijskih panog (Ranzato et al., 2012). 

 

G. JOŽEF TOPLAK je povedal, 

 da je potrebno odvoz smeti povečati na 2x tedensko. 

 

ODGOVOR: pobudo bomo posredovali izvajalcu GJS, da pripravi predlog cene. O 

predmetni spremembi bodo morali predhodno razpravljati tudi odbori.  

 

 Povedal je tudi, da je že pred časom dal pobudo za sofinanciranje neodvisnih list, v 

času volitev. Predlagal je, da se predmetni akt pogleda pri sosednjih občinah in 

pripravi do naslednje seje za sprejem. 

 

ODGOVOR: Predmet razprave na 27. redni seji OS. 

 

 Navedel je še, da bi bilo potrebno na objektih, ki so v parku in so tarča požarov,  

zagotoviti varnost, mladini na šolah pa predstaviti kaj se zgodi, če se z objekti ne 

razpolaga, kot dober gospodar.  

 Povedal je tudi, da bomo mogli razmišljati o gradnji novega doma za naše občane, 

kajti v domu se sedaj izvajajo vse druge dejavnosti, smo oskrbovana dejavnost ne. 

 

 

G. DEJAN BERIČ je povedal, 

 da je potrebno razmišljati o sofinanciranju uporabe preparatov za razvoz gnojevke, 

kot ima tudi že občina Mirna.  

 

ODGOVOR: Glej odgovor pri g. Zlatku MIRU. 

 

 Povedal je tudi, da je vedno več neodvisnih list, zato bi bilo potrebno tudi vsem tem 

listam dati pravico, da se sofinancirajo iz proračuna. Zato predlaga, da se do naslednje 

seje pripravi predlog akta.  

 

ODGOVOR: Predmet razprave na 27. redni seji OS. 

 

 Ker imamo v naši občini tudi redarsko službo, je predlagal, da se jim spremeni opis del 

in nalog iz razloga, razni ropi v Radencih, požar v Prekmurskem domu, prav tako pa 

se po Radencih vozijo razna dostavna vozila, ki niso iz Radenec. Iz tega razloga bi 

lahko kontrolirali te kamione in posledično zaščiti naše občane pred raznoraznimi ropi. 

 

ODGOVOR podan od inšpektorice MIR-a ga. Olge Lukman: Opis del in nalog se lahko 

spremeni s spremembo Akta o sistemizaciji. O spremembi akta o sistemizaciji odločajo 

vse občine ustanoviteljice skupne občinske uprave.  



Pri pripravi ali spremembi akta o sistemizaciji, katerega priloga je tudi katalog 

delovnih mest, je potrebno upoštevati, da v delovno področje občinskega redarstva 

spadajo naloge, ki jih določa zakon ali občinski predpis, izdan na podlagi zakona.  

Pomembno je poudariti, da rop spada med kazniva dejanja, Kazenski zakonik pa 

zaenkrat ne daje pooblastil občinskemu redarstvu. 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA je povedal, 

 da so bile stavbe v parku nekoč srce in nosilec turizma v Radencih, zdaj pa že dolgo to 

niso. 

 Povedal je še, da je potrebno apelirati na lastnika Muzeja v Radencih, ki ima spet 

odprta vrata in tako kliče , da se nekaj zgodi. Potrebno je poklicati lastnika in mu 

povedati, da naj zadeve uredi tako, da se prepreči vstop v te objekte.  

 

ODGOVOR podan od inšpektorice MIR-a ga. Olge Lukman: Dne, 24.10.2018 je redar 

preveril stanje in sporočil, da so vrata zaprta in zaklenjena. Na vratih je tudi  nalepka podjetja 

Varnost. Zaprta tudi vsa okna. Slika v prilogi. 

 

 Prav tako pa predlaga, da se naj policija večkrat pelje po ulicah Radencih in prepreči 

morebiten vstop raznoraznim voznikom. 

 

 

AD 8 PREDLOG ODLOKA O TURISTIČNI TAKSI NA OBMOČJU OBČINE RADENCI –    

DRUGO BRANJE 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

O predmetnem odloku sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Obor za 

gospodarstvo, obrt in podjetništvo, ter predmetni odlok potrdila v predlagani vsebini. 

 

Ker ni bilo podanih amandmajev na predlog odloka je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 326/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o turistični taksi v Občini Radenci, v 

drugi obravnavi. 

 



Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 9  PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O 

SOFINANCIRNAJU MALIH KOMUNALNIH ČISTILNIH NAPRAV NA OBMOČJU 

OBČINE RADENCI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu nadaljevanja seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala g. Davorin ZAMUDA. 

 

Ker ni bilo  razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 327/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme predlog pravilnika o spremembah in 

dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav v 

Občini Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 10 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NAVODIL ZA ZAGOTAVLJANJE MOŽNOSTI 

PLAKATIRANJA V ČASU IZVEDBE REDNIH LOKALNIH VOLITEV 2018 ZA 

ŽUPANA, V OBČINSKI SVET IN SVETE KRAJEVNIH SKUPNOSTI 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetnih Navodilih sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Obor za 

gospodarstvo, obrt in podjetništvo, ter jih tudi potrdila v predlagani vsebini. 

 

Ker ni bilo podanih pripomb na osnutek odloka je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 328/14 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem NAVODILA ZA  ZAGOTAVLJANJE 

MOŽNOSTI PLAKATIRANJA na rednih volitvah v občinske svete, svete krajevnih 

skupnosti in  volitve županov, ki bodo potekale v nedeljo, 18. novembra 2018 in 

v primeru drugega kroga volitev za župana, v nedeljo, 2. decembra 2018.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 



AD 11 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA O LETNEM NAČRTU 

PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA LETO 

2018 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in 

odbor za Proračun, finance in premoženjske zadeve, ter predmetni sklep potrdila v 

predlagani vsebini. 

 

Razpravljala sta še g. Janez Konrad in g. Erik Ivanuša.  

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 329/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  spremembah  in dopolnitvah Sklepa 

o letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci v letu 

2018, pod pogojem, da se pred sklenitvijo novega posla, na vse ostale parcele 

vpiše služnost. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 10 PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI SKLEPA O LETNEM NAČRTU 

RAZPOLAGANJA S  NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE RADENCI ZA 

LETO 2018  

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in 

odbor za Proračun, finance in premoženjske zadeve, ter predmetni sklep potrdila v 

predlagani vsebini. 

 

Razpravljal je g. Nikolaj Brus. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 330/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  spremembah  in dopolnitvah Sklepa 

o letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci v 

letu 2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 



Sklep je bil sprejet. 

AD 11 PREDLOG SKLEPA O SEZNANITVI S POLLETNIM POROČILOM OBČINE 

RADENCI ZA OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 2018 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo in 

odbor za Proračun, finance in premoženjske zadeve, ter predmetni sklep potrdila v 

predlagani vsebini. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 331/14 

  

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s polletnim poročilom Občine Radenci 

za obdobje januar – junij 2018. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 12 PREDLOG SKLEPA O NEPOSREDNEM FINANCIRANJU ŠD RADENCI 

(MARATON TREH SRC) 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Statutarno pravna komisija in Obor za proračun, 

finance in premoženjske zadeve in ga  predlagani vsebini potrdila. 

 

Razpravljala sta g. Janez Konrad in g. Miroslav Madon. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 332/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o neposrednem financiranju Športnega 

društva Radenci iz Proračuna Občine Radenci za leto 2018, v višini 5.000,00 

EUR. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 14 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI  VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 

NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA (NUSZ) NA 

OBMOČJU OBČINE RADENCI V LETU 2019 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  



 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predmetne sklepu so razpravljali: Statutarno pravna komisija, Odbor za gospodarstvo, 

obrt in podjetništvo in Odbor za Proračun, finance in premoženjske zadeve, ter predmetni 

sklep potrdili v predlagani vsebini. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 333/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun 

nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Radenci v letu 

2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 15 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIKOV 

   

Predsedujoči je povedal, da bodo svetniki dobili odgovore na vsa zastavljena vprašanja v 

pisni obliki na naslednji seji. 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red nadaljevanja 26. redne seje Občinskega sveta Občine 

Radenci. 

 

Predsedujoči je sejo končal ob  19.10 uri. 

 

Zapis pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

 

Župan Občine Radenci 

Janez RIHTARIČ 

 

 

Mojca MAROVIČ, 

DIREKTORICA OU 

 

 

 


